
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 22 december 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise, Marnik, Milko, Raf,
Ruben, Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Yana

Waarnemer: Robin V

Verontschuldigd: Wieter

Afwezig: Anthe, Arne VDK

De vergadering wordt geopend om 12.43 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� De Winabar zal volgend semester nog steeds doorgaan in de Gnorgl. Het is geen probleem om af en toe een
bar (zoals de Sportbar) ergens anders te houden. Er is ook een deftig contract in aantocht.

� Het ereledendiner zal doorgaan op vrijdag 11 mei.

� De mensen van Leiden kunnen niet komen op 24 maart, maar ze hebben een lijst met data doorgestuurd
waarop ze wel kunnen. Ze hebben ook gezegd wat we juist zouden moeten doen als we meewerken aan de
conferentie.

Postenevaluaties

Er zijn nog steeds posten die hun samenvattend verslagje moeten doorsturen.

Bar

De stewardshiften zullen verkort worden naar anderhalf uur. Het bedrag van de shiftendrank zal dan verlaagd
worden naar 4 à 5 euro.

Materiaal

Arne VDK is gecoöpteerd bij Materiaal. Eigenlijk had het niet mogen gebeuren dat hij al aan de mailinglijsten
werd toegevoegd voor hier iets van op de PV gezegd was.
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Evaluatie afgelopen activiteiten

Wina de Poohbar

Er was niet zoveel volk maar dat was wel te verwachten. Tegen het einde van de bar was al het Winavolk weg
en waren er enkel nog zatte LBK’ers. Er zijn een paar dingen duurder uitgedraaid dan verwacht, onder andere de
mede en sommige dingen van de inkleding. De tappers hebben er strenger op toegezien dat mensen niet achter de
bar komen om de muziek te veranderen. Er was echter presidium mensen aan het aanzetten om dit wel te doen.
Dit is echt niet de bedoeling! Luister ALTIJD naar het barteam dat op dat moment de bar aan het draaien is! Er
was nog een beetje mede over, maar die wordt overgekocht. Er is geen gratis vat gegeven. Omdat de aftap van
de Gnorgl nog moest komen, hebben we geen aftappromo’s kunnen doen. Dit was waarschijnlijk ook een van de
redenen waarom er weinig volk was. Pak zeker mensen mee naar de eerste bar van volgend semester, want dit
helpt echt om de sfeer te verbeteren.

Kerstfeestje

Voorbereiding op lange termijn

GAK had bepaalde plannen, maar had er geen rekening mee gehouden dat dit ook allemaal op de PV moest passeren
en dat de rest van het presidium ook inspraak wou. Daardoor verliep het soms wat stroef op vergaderingen en is
de nieuwe zaal niet tijdig gereserveerd geraakt. De werkgroep kerstfeestje was wel een succes. Er mocht misschien
duidelijker gecommuniceerd worden dat deze werkgroep bestond.

Voorbereiding op korte termijn

De proffen contacteren ging niet altijd even gemakkelijk, misschien is in de toekomst een TAP mailinglist handig.
Er moet ook eens bekeken worden hoe je de mensen van het monitoraat kan contacteren, want Katelijne had geen
mail gekregen. Verder moet ook beter bijgehouden worden welke kaarten de jaarverantwoordelijken meenemen
en welke ze terugbrengen. De kaartjes waren redelijk goed op tijd en heel mooi. De posters hadden al vroeger
opgehangen mogen worden. Het drukwerk is uiteindelijk wat duurder uitgevallen, maar dat is gecompenseerd door
het geld dat we bespaard hebben met de zelfgemaakte soep. De soep maken ging uiteindelijk ook goed, op een
foute inkoop na, dus dat kunnen we meenemen naar volgend jaar toe. Zorg in het vervolg (voor eender welke
activiteit) wel dat de verantwoordelijke altijd aanwezig is op de eerste kookshift of zorg dat er een héél gedetailleerd
papier ligt met wat de shifters moeten doen. De kookpotten en andere benodigdheden moeten ook al klaarstaan
of er moet een aparte shift aangemaakt worden om deze te gaan halen.

Het kerstfeestje zelf

Opbouw Er waren genoeg shifters. Wieter was vergeten om de koelruimte aan te vragen, waardoor het vlees
en de groentjes eerst naar de living gebracht zijn. De soep heeft wat langer geduurd om op te warmen omdat ze
niet genoeg ontdooid was. De shift waarbij dingen van het Gele Huis gehaald moesten worden ging vlot omdat
er een lijst was met wat nodig was. Spijtig genoeg was die lijst onvolledig. Dingen zoals lucifers, ijsscheppers,
koffiefilters, bruine zakken,... zijn kleine dingen die in de toekomst zeker niet mogen vergeten worden. Gelukkig
zijn er nog mensen ingesprongen om deze dingen te gaan halen. De tafels moesten nog verschoven worden nadat
er al papier op geplakt was en dat was niet zo handig.

Alma catering De kelner was vrij brutaal tegen de ouwzakken en tegen sommige andere mensen, maar tegen
de shifters was hij meestal wel vriendelijk. Er zijn nog wijnflessen over, geen enkele halfvol, dat is een pluspuntje
voor de begroting.

Receptie en soep De receptie verliep vlot en de inkleding was mooi! Er was heel veel chips op de receptie,
maar je kon dit moeilijk gaan bijvullen omdat de mensen rond de tafeltjes stonden. Er waren ook vier soorten
cavaglazen, wat niet zo mooi was. Die kunnen dus best per soort gesorteerd worden in de bakken, zodat je

2



tenminste dezelfde glazen bij elkaar kan zetten. De warmhoudbakken voor de soep zijn er uiteindelijk nog op tijd
geraakt en waren erg handig. De soep had wel in een mooier kommetje geserveerd mogen worden. Het brood
was heel lekker, maar had vroeger gesneden moeten worden. Voor de mensen aan de kassa is het handiger als de
lijsten met inschrijvingen uitgetypt zijn en gesorteerd op naam of op kaartnummer. Webteam kan eventueel ook
volgend jaar barcodes regelen.

Gourmet Het eten was in orde. Sommige mensen vonden wel dat er wat weinig groentjes waren (er waren enkel
champignons en ajuintjes). Desnoods kunnen we zelf nog wat extra groentjes snijden volgend jaar. Misschien
kan er in het vervolg best meer dan één extra bestelling gedaan worden. Er was namelijk een stel te weinig
geleverd en er had een prof zich de dag zelf nog ingeschreven. Er waren te weinig veggie porties besteld. Dit komt
waarschijnlijk doordat er veggie bestellingen op het gewone papier in plaats van het veggie papier geschreven zijn.
Blijkbaar was de veggie schotel ook maar matig.

Dessert Het dessert is redelijk laat geserveerd, maar viel wel goed in de smaak. Door de lange pauze tussen het
hoofdgerecht en het dessert zijn er veel mensen beginnen drinken en werd de zaal erg rumoerig. Er was blijkbaar
de vorige jaren thee, maar dat stond nooit in de begroting, dus dat wist Wieter niet.

Afbraak De afbraak duurde erg lang, vooral omdat de mensen te laat naar huis zijn gestuurd. Volgend jaar kan
er best een extra shift gemaakt worden om al af te ruimen tijdens het kerstfeestje. Maak ook nog shiften aan
voor de dag erna, want nu zijn er tijdens de afbraak dingen in de living gezet die de dag erna nog weggehaald
moesten worden. Als er uiteindelijk toch niets meer moet opgeruimd worden, is dat goed voor de mensen die zich
op de shift hebben gezet, maar het is heel moeilijk als je op het laatste moment nog mensen moet overtuigen om
te komen helpen. Ook moeten er shiften aangemaakt worden voor het verplaatsen van de bakken. Er staat nog
overschot van de gourmet, het brood en de soep in de living. Dus als je wilt, mag je daar iets van gaan halen.

Algemeen Er is heel veel positieve commentaar gekomen op het kerstfeestje, dus het was erg geslaagd! In het
vervolg mag er een beetje meer op de timing gelet worden. De shiften waren niet zo eerlijk verdeeld. Sommige
mensen van het presidium hebben vier of vijf shiften gedaan, terwijl anderen niks hebben gedaan. Er waren ook
sommige shiften niet zo goed ingevuld. Als je ziet dat er nog shifters nodig zijn, ga dan eventjes helpen!

Activiteiten in de nabije toekomst

Cultuurreis

De laatste plaats is ingevuld. Er moet nog een begroting gemaakt worden.

Activiteiten in de verre toekomst

Wijnproeverij

We krijgen korting op de wijn indien we naambekendheid in de plaats geven. We gaan akkoord dat het logo in de
Winagenda en op facebook mag verschijnen.

Varia

� Bart: ‘Ik wil mij excuseren omdat ik niet geshift heb op het kerstfeestje. Ik was het vergeten en had niet
door er nog zoveel shifters nodig waren. Volgend semester ga ik het goedmaken.’

� Samuel: ‘Sorry voor de mensen waar ik daarnet keibot tegen was, maar de eerste 20 minuten van mijn dag
zijn niet goed verlopen. Ik was aan het fietsten, en er was zo’n groepje dat drievierde van de weg innam.
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Ik was dus helemaal rechts aan het fietsen, maar toen reed er iemand recht tegen mij. Ik ben natuurlijk op
mijn bek gegaan, want ik heb geen reflexen.’

� Robin: ‘Ik vind Samuel zijn verhaal wel grappig.’

� Marnik: ‘Hoe cool zou het zijn als Wina ook deftige jassen had?’

� Dries: ‘Allemaal heel veel succes met de examens.’

� Ruben: ‘Als je op een shift staat, maar je wil een halfuur daarvoor nog een quickie doen, raad ik het af.’

� Aiko: ‘Heel veel succes allemaal in de blok en de examenperiode. Geniet ervan dat je weinig dingen moet
doen voor het presidium, behalve misschien toevallig iets kleins zoals het tekstje van de postenevaluaties
doorsturen. Op het kerstfeestje heb ik blijkbaar drie uur in twee verschillende schoenen rondgelopen. Mis-
schien kwam het doordat er een beetje chaos was en ik stress had voor mijn speech. Na het kerstfeestje
zijn we nog naar de Gnorgl gegaan. Terwijl er op de Wina de Poohbar niemand van Wina meer was op het
einde, was er nu niemand van LBK en was het gewoon Wina dat hard aan het gaan was en keiveel shfeer
aan het maken was.’

� Arne J: ‘Ik heb nog wat grappige anekdotes van het kerstfeestje. Ik had mijn kostuumbroek aangedaan en hij
zat wat strak. Met de receptie hief ik een bak met flessen cider op. Rats... En toen dacht ik: ofwel sta ik hier
met mijn blote reet naar heel het publiek, ofwel valt het nog wel mee. Uiteindelijk viel het nog wel mee, maar
ik ben toch een andere broek gaan aandoen. Raf en ik hebben ook heel hard geprobeerd om mensen warm
te maken voor Cultuur op het kerstfeestje, maar Simme heeft zo’n slechte indruk gegeven waardoor niemand
het nog wil doen. Denis heeft wel een contract getekend dat hij volgend jaar cultuurverantwoordelijke gaat
worden. De schachten waren weer zeer tot heel zeer vreemd. Die beginnen altijd zo heel random te dansen.
Het is wel vrij artistiek. Na het kerstfeestje ben ik nog naar het centrum gegaan en ik ben Thibault en Appie
tegengekomen, maar die waren niet op het kerstfeestje, shame on them.’

� Benjamin: ‘Ik ging naar het Gele Huis om lucifers te halen en er fietste een fietser zonder spatbord naast
mij, waardoor er modder over heel mijn hemd zat. Ik ben tijdens het kerstfeestje een aantal keer naar de
toiletten gegaan om te proberen om mijn hemd proper te krijgen. Toen het opgedroogd was, stonden er
honderdduizend stippen op mijn hemd.’

� Aderik: ‘Samuel, ik heb nog een fles voor u. En we hebben behangerslijm gekregen van het Gele Huis om
posters te plakken.’

� Siebe: ‘Ik weet niet waar Arne VDK uithangt, want hij was gisteren om 6u nog behoorlijk zat.’

� Raf: ‘Ik kwam Ruben Troch tegen op het kerstfeestje en hij had veel te grote schoenen aan. Hij zei dat
het Ruben zijn schoenen waren en dat Ruben dacht dat die mijn schoenen aanhad. Na het kerstfeestje
kwam ik in de keuken en iedereen ging vertrekken naar de Gnorgl, maar ik vond mijn kotsleutel niet en mijn
fietssleutel lag op mijn kot. Uiteindelijk heb ik dan Kristof zijn fiets gepakt met Kristof achterop, maar dat
ging echt niet. Het heeft 20 minuten geduurd om tot aan het kleine padje naast de Voer te geraken. Ik ben
ook superdicht langs de struiken aan de VTK-gang gereden, waardoor de struiken helemaal langs Kristof
zijn been schaarden en we zijn 3 keer van dat padje naast de Voer gevallen. Toen kwamen we Amber tegen
die op weg was naar mijn kot. Uiteindelijk lag mijn sleutel gewoon in de keuken.’

De vergadering wordt gesloten om 13.22 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 11 februari 2018 om 22 u in de Winaliving.
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